
Dedek Mraz na Taboru. Kot vsako leto je tudi
letos obiskal dedek Mraz naše najmlajše v dvo-
rani TVD Partizan Tabor, ki je bil skupaj z DPM
Tabor Ledina prireditelj sprejema. Zbralo se je
okoli dvesto najmlajših in njihovih staršev.

V skromno okrašeni dvorani, kjer je potekalo
rajanje najmlajših ob spremljavi priložnostnega
ansambla in pevke, se je odvijal program, ki so
ga izvajali pionirji in mladinci TVD Partizan
Tabor. Osrednja točka je bii vsekakor prihod
dedka Mraza, ki je na svojstven način pozdravil
prisotne.

Kljub dobri volji in veliki prizadevnosti prire-
diteljev pa prireditev ni kdove kako učinkovala

kažejo več naklonjenosti do tovrstnih občutlji-
vih prireditev, saj bi že malo boljša dekoracija
dvorane z nekaj močnejšimi svetlobnimi učinki
popestrila težko pričakovani trenutek: prihod
dedka Mraza.

•••

Slabo vreme in sneg v mesecu decembru sta
zavrla komunalna de!a na Vidovdanski cesti in
Metelkovi ulici. Vsa dela na obeh gradbiščih bi
morala biti po načrtu končana do konca prete-
klega leta. Vzrokov za neizpolnjeno delo je več,
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na najmlajše. Zavedati se je namreč treba, da
morajo biti tovrstne prireditve pripravljene na-
lašč za nežne otroške oči, ki mnogo globlje
doživljajo in spremljajo dogajanja, in da deko-
rativni učinki močno vplivajo na mlada srčeca.
Kje so kulturniki, ki jih je na tem območju
precej?

V prihodnje bi kazalo, da poleg zgoraj ome-
njenih prirediteljev tudi druge družbenopolitič-
ne organizacije obeh krajevnih skupnosti po-

med njimi, kar pa velja samo za gradbišče v
Metelkovi ulici, neusklajenost planiranih del,
nespoštovanje dogovorov med izvajalci in na-
ročniki itd. Upajmo, da bo v letu 1982 stabHiza-
cija napravila svoje, saj se marsikatero že plani-
rano gradbišče v Ljubljani zaradi stabilizacij-
skih ukrepov ne bo odprlo. In rezultat? Gradbe-
niki manj dela - manj denarja - manjši OD in s
tem morda solidnejše in kvalitetnejše delo.
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